
Aan de leden van de gemeenteraad van de gemeente Leeuwarden

Leeuwarden, 13 oktober 2019

Geachte leden van de gemeenteraad,

Betreft: tariefstelsel sportaccommodaties

Geachte leden,

Op 10 september jl. heeft het college van B&W een nieuw tariefstelsel voor het gebruik van 
gemeentelijke sportaccommodaties vastgesteld. De raad heeft daarover die dag een informerende 
brief ontvangen, met de eindrapportage van het onderliggende onderzoek en een overgangsregeling. 
De raad hoeft dus geen besluit te nemen over het nieuwe tariefstelsel sportaccommodaties. Wel 
kunnen raadsleden bij de behandeling van de begroting op 13 november moties en/of 
amendementen inzetten.  

Vanuit de deze zomer geformeerde Sportraad Leeuwarden willen we de raadsleden een aantal 
overwegingen/aanbevelingen meegeven voor de behandeling van dit onderwerp die volgt bij de 
begroting.  Wij zien af van de mogelijkheid tot inspreken omdat het open Podium gaat over een 
reeds genomen besluit. 

Of u onze aanbevelingen later wilt omzetten in concrete moties en/of amendementen bij de 
behandeling van de begroting laten we bij de raadsleden. 

Aanbevelingen

1. Om de mogelijke negatieve financiële gevolgen van het nieuwe tariefstelsel te kunnen 
compenseren dienen de verenigingen de ruimte en flexibiliteit te krijgen om het gebruik te 
kunnen beïnvloeden. Het mag niet zo zijn dat voorwaarden en regels van BV Sport dit in de 
weg staan. We denken hierbij o.a. aan het afstoten van velden, het gebruik van kunstgras te 
beëindigen, seizoen gebruik om te zetten in gebruik per uur (per veld) en/of mogelijkheden 
tot onderhuur en gezamenlijk gebruik.

2. Het nieuwe tarievenstelsel dat in deze rapportage wordt voorgesteld, is bepaald op basis van 
de exploitatiegegevens van de sportaccommodaties die bv SPORT in 2017 in opdracht van de 
gemeente Leeuwarden in exploitatie en beheer had.  Graag zien wij dat deze gegevens 
herijkt worden, er vanuit gaande dat deze kosten de afgelopen jaren zijn gedaald. 

3. Verder zien wij graag de Gemeente de opdracht geeft aan BV Sport om de exploitatiekosten 
structureel te verlagen om zo het tarief te kunnen verlagen. 



4. Aan sport wordt in de gemeente Leeuwarden (gemiddeld per inwoner) beduidend minder 
uitgegeven dan het gemiddelde in Nederland. Oproep is om in de begroting meer ruimte vrij 
te maken voor sport om de gevolgen voor met name de buitensport en dorpsverenigingen te 
verzachten. Alsmede maatwerk te kunnen leveren voor individuele verenigingen met 
problemen.

5. Als laatste zien wij graag dat er over een jaar een evaluatie komt van het nieuwe tariefstelsel, 
door een onafhankelijke organisatie, en dat op basis van die evaluatie wordt bijgestuurd.  

Wij zijn uiteraard bereid om over deze aanbevelingen met u van gedachte te wisselen.

Met vriendelijke groet,

Sportraad Leeuwarden

Sieds Rienks

Natasja Kesteloo

Ron Kuipers


